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Protokoll från förvaltningsgruppen 

Närvarande: 

Förvaltningen 

Anders Carstorp, stadsdelsdirektör 

Lars Wennberg, avdelningschef administrativa avdelningen 

Yvonne Goldberg avdelningschef förskoleavdelningen  

Linda Palo, avdelningschef avdelningen för samhällsplanering  

Toni Mellblom, avdelningschef avdelningen för social omsorg 

Gunnela Börjes, sekreterare 

 

Fackliga organisationer 

Vision: Björn Adolfsson, Katri Karlsson 

Kommunal: Tina Thörnsell, Charlotte Andersson 

Lärarförbundet: AnnaMaria Nicastro, Lena Karlsson 

SACO: Peter Hultberg 

 

Förhinder 

Marja Kammouna, avdelningschef äldreomsorgsavdelningen 

Ledarna: Karin Wrannvik 

Vårdförbundet: Pia Lejkemo 

 

 

Tidpunkt: 

 24 januari 2017 10:00 

 

Plats: 

 Konferensrummet Mobilen, plan 9 
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1. Mötet öppnas 

Anders Carstorp öppnade mötet. Datum för justering bestämdes 

till 31 januari 2017. 

2. Kvarvarande frågor 

- Dokument om samverkansöverenskommelsen, sjukfrånvaro, 

kompentensförsörjning och kränkande behandling 

Samverkansöverenskommelsen gicks igenom och i samråd 

gjordes ändringar i dokumentet.  Enheternas APT ska publiceras 

på samarbetsyta. Till kallelsen förvaltningsgrupp kommer 

fortsättningsvis länk till föregående protokoll skickas med. 

 

Sänka sjukfrånvaron – öka frisknärvaron gicks igenom. 

Kommunal yrkar med instämmande av de övriga 

organisationerna att det ska tas fram riktlinjer för stadsdelens 

arbete med att minska sjukfrånvaron. Förvaltningen kommer att 

kalla till ett gemensamt möte. 

 

Kränkande behandling gicks igenom och korrigeringar gjordes. 

 

Kompetensförsörjning och rekrytering tas upp på nästa 

förvaltningsgrupp. 

 

Lars Wennberg kallar till ett utvärderingsmöte den 14 februari 

kl. 9:00 där förvaltningen och de fackliga diskuterar hur 

processen har gått och vad som blir fortsättningen. 

 

3. Förvaltningens övergripande information 

Yvonne Goldberg informerade om utbildningsförvaltningens 

rapport om kompetensförsörjning i kommunala förskolor. 

Rekryteringsbehovet kommer att vara mycket högt de 

kommande åren. Mera information kommer.  

Planeringsarbete på ett s.k. Pedagog-college har påbörjats med 

Midsommarkransens gymnasium. Förutom Hägersten-

Liljeholmen ingår utbildningsförvaltningen, Södermalm, 

Hässelby-Vällingby och Spånga-Tensta.  

 

Lars Wennberg informerade om att löneöversynen påbörjats och 

flera möten med flera fackliga organisationer för 

genomförandeplanering har bokats. 

 

Linda Palo informerade att en ny lokalindentent rekryterats vid 

namn Ylva Wingård. Hon börjar 20 april 
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Lars informerade om att en ny kommunikatör kommer att 

rekryteras efter Åsa Lifbom som slutar den 1 mars. 

4. Information från de fackliga organisationerna 

Vision har årsmöte i februari och nuvarande ordförande Björn 

Adolphson avgår. Kommunal har årsmöte i februari och 

nuvarande ordförande avgår. Även lärarförbundet har årsmöte i 

februari. SACO informerar om att tyngdpunkten för styrelsens 

arbete för närvarande är lokalfrågor i förvaltningshuset. 

 

5. Ärenden till stadsdelsnämndens sammanträde 

- Verksamhetsberättelse 2016 

Det ekonomiska resultatet i bokslutet för 2016 uppgick till 

7,2 mnkr före resultatöverföringar. Efter resultatöverföringar 

redovisades ett överskott med 1,3 mnkr som avser ej 

förbrukade kapitalkostnader.  

Sjukfrånvaron inte nått målet om 7 %, men har minskat från 

9,1 % till 8,3 % jämfört med föregående år. Det är den långa 

sjukfrånvaron som har minskat mest. En kartläggning av 

sjukfrånvaron ska göras inom förskola och äldreomsorg och 

följas upp i samverkansgrupperna. Inga yrkanden 

framfördes. 

- Enheternas kvalitetsgarantier 2017 

Inga yrkanden framfördes. 

- Återtagande av kompletterande sjukskötersketjänster till 

Trekantens och Fruängsgårdens servicehus i egen regi 

Inga yrkanden framfördes 

- Ny förskola i kvarteret Kilaberg 1 i Midsommarkransen 

Inga yrkanden framfördes 

- Ändrad tid för nämndsammanträdet i november (för kännedom) 

Beroende på budgetdebatten skjuts nämnsammanträdet fram en 

vecka. Övriga tider för samverkansgrupperna och 

förvaltningsgrupperna kvarstår. 

 

- Förbättra barnens säkerhet på förskolorna (remissvar) 

 

- Enheternas verksamhetsplaner (anmälningsärende)  

Denna punkt utgår. 

Kommunal påpekar att det stod fel i kallelsen till 

förhandling om enheternas verksamhetsplaner 2017. De 
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begärde redan 2016 att dessa skulle MBL-förhandlas istället 

för att samverkas. 

 

6. Verksamhet och budget 

Hänvisning till verksamhetsberättelsen. 

 

7. Arbetsmiljökommitté  

Kommunal tar upp frågan om innehållet i stadens nya avtal med 

företagshälsovården. Det saknas ”första samtalet” och 

Kommunal yrkar med instämmande av de övriga fackliga 

organisationerna att ”första samtalet” ska behandlas och att 

förvaltningen ser över om det kan införas i stadsdelen. Frågan 

kvarstår till nästa förvaltningsgrupp. 

 

Kommunal tar upp att en partssammansatt grupp bör titta på 

vilka moduler man beställer från Helsa. Förvaltningen har som 

målsättning att detta ska bli så bra som möjligt. 

8. Tidplan för planering av sommarsemester 2017 

Tidplanen har samma struktur som tidigare år. De fackliga 

organisationerna önskar en redogörelse för hur många som valt 

semesterväxling. Frågan tas upp på nästa förvaltningsgrupp. 

9. Protokoll från Cesam 

Inget protokoll från 2017 finns ännu att tillgå. 

10. Övriga frågor 

Diskussion om tider och tidsåtgång för samverkansgrupper. 

Förvaltningsledningen återkommer om tider för 

förskoleavdelningen och social omsorg. 

11. Mötet avslutas 

Anders Carstorp avslutade 

mötet.   

 

Anders Carstorp 

  

Gunnela Börjes 

stadsdelsdirektör  sekreterare 
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Kommunal             Lärarförbundet 


